
Interpelácia č. 115/2016   
 
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Pristáš: 
V mestskom parku v lete, bolo vypílených niekoľko stromov. Mám dokonca pocit, že až 
možno niekoľko desiatok. Chcel by som sa opýtať, čo bolo príčinou vypílenia týchto stromov.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka informácie o vypílených stromoch išlo o stromy, ktoré boli spadnuté pod vplyvom 
veternej smršte, ktoré odpratali technické služby. Podobný prípad sa stal myslím pred 
nejakým týždňom a pol neďaleko amfiteátra, pod vplyvom počasia došlo k pádu stromu. Pred 
nejakými tromi alebo štyrmi týždňami sa odohrala podobná situácia aj tu na hlavnej ulici pri 
múzeu, takže nešlo o klasické vypiľovanie išlo len o odpratanie a zneškodnenie dreva, ktoré 
vzniklo práve touto činnosťou.  
 
Mgr. Pristáš: 
Tie všetky stromy teda, ktoré sú odstránené boli len také, ktoré boli buď zlomené alebo 
vyvrátené, tak? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pokiaľ došlo k orezu alebo výrubu stromu, tak išlo o strom, kde bol na to daný súhlas 
z dôvodu, že bol potenciálnym nebezpečenstvom, to znamená, že bol vyschnutý a hrozilo jeho 
spadnutie. Väčšia časť stromov, pokiaľ mám dobrú informáciu je tá, ktorá už bola len 
odprataná z dôvodu toho, že spadli v parku to, čo sa pýtate.  
 
Mgr. Pristáš: 
Áno, chcel by som sa opýtať k tomu, urobila sa k tomu nejaká fotodokumentácia tých 
stromov? 
 
PhDr. Čižmár: 
Ku každému, ku každej takejto akcii sa robí fotodokumentácia, je na nej prítomná pani Ing. 
Bučková. Čiže, pokiaľ mate záujem na požiadanie vám vie predložiť aj čas aj termín, kedy 
došlo  k týmto krokom zo strany mesta.  
 
Mgr. Pristáš: 
Dobre, ďakujem.  
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